
 

Verslag MR vergadering De Paradijsvogel d.d. 18 maart 2024 

 

1. Opening 

Vaststellen agenda  

 
2. Verslag vorige vergadering  

Het verslag van 22 januari 2024 is akkoord. 

 
3. Mededelingen directie 

• Inspectieverslag is binnen en staat ook al op “scholen op de kaart”.  

• Doorstroomtoets resultaten zijn binnen. Geen vergelijking te maken.  Nog niet af 

te zetten tegen het landelijk niveau of gelijkwaardige scholen. Verwachting is wel 

uitgekomen. Past goed bij het voorlopig advies. 

• Verhuizing EH gaat langer duren. Gebouwenruil mag niet. Stadion moet het 

voorgebouw aan de WL verkopen dus openbaar. Gemeente wil het kopen. Is nog 

niet gestart. Gaat pas september worden. Nu aan het kijken wat we op voorhand 

al kunnen doen met minimale kosten. Zodat bij een definitieve verhuizing dit 

sneller kan gaan. 

• Aantal groepen zijn pittig. Grensoverschrijdend gedrag laten zien. Ouders zijn 

geïnformeerd. Strakker beleid. Helpt het? Nog steeds te veel incidenten. 

Respectloos. Kamp is dan de vraag voor sommige kinderen. Moet voor iedereen 

veilig zijn.  

• Jaarrekening en de toelichting zat bij de agenda. Bestuur heeft er ook naar 

gekeken. Deze jaarrekening is ter kennisname van de MR. Na een toelichting van 

Joost op een aantal vragen is het iedereen duidelijk. 

 

4. Leerlingtelling 

1-2-23 561 

1-2-24 533 

1-2-25 474 

  

5. Vakantierooster  

Rooster van Lucasonderwijs is aan ons opgelegd. Kunnen wij niets aan 

veranderen. Daarnaast het urenrooster omgaan te tonen hoeveel uren de 

kinderen les krijgen. Hierin voldoen we aan de wet.   

 

6. Formatieplan  

PMR moet hierop akkoord geven. Begroting van 2024, we gaan waarschijnlijk 

met een groep minder starten en over een paar jaar, door krimp met nog 

minder. Aankomend schooljaar met 1 FTE minder. PMR is akkoord 

 

7. Ouderbetrokkenheid / ouderavond 

Komende studiedag wordt de inhoud definitief. De ouderavond is nu gezet 23 

april. Is er een rol voor de MR? Is het onderwerp KIVA voldoende voor ouders 



om zich geroepen te voelen om te komen? Dit wordt meegenomen in het 

overleg. 

Vroegere informatieavonden waar gastsprekers kwamen waren heel waardevol.  

Doel van de avond belangrijke motivatie voor ouders. 

 

8. Betalingen ouderbijdrage vergroten. Hoe? 

Ongeveer 20% van de ouders betalen de ouderbijdrage niet. School doet 

eigenlijk al voldoende om alles uit te leggen en zo duidelijk te maken waarvoor 

het is. MR heeft hier niet echt een taak in of een oplossing voor. Onderwerp 

gesloten. 

 

9. MR Verkiezingen 

De zittingstermijn van Christa en Manon loopt af. Manon wil wel aanblijven als 

lid.  Mocht er niemand zijn dan wil ook Christa blijven. Nog 2 jaar te gaan. Tekst 

maken voor ouders in nieuwsbrief. 

Datzelfde geldt voor Manon. Ingrid neemt dit op zich en zal de MR informeren.   

 

10.Wvttk 

Leoni vraagt naar de voortgang van de commissie die gaat over de identiteit. 

Tijdens de volgende studiedag gaat de commissie met het team hierover in 

gesprek. 

Pilot groep 7 o.l.v. Nina extra instructie van bepaalde onderwerpen was 

overgegaan naar Jeppe voor bepaalde groep 8 kinderen. Dat is gestopt. Was 

bedoeld als voorbereiding op de middelbare school. Voldeed niet aan de 

verwachtingen. Geen effect.  

 

Volgende vergadering: maandag 3 juni 2024 

 
 
 


